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W odpowiedzi na Pani interpelację, zgłoszoną w imieniu mieszkańców budynków 
położonych przy ul. Sobieskiego 16a-16k w Skierniewicach, na LXVII sesji Rady Miasta 
Skierniewice w dniu 21 marca 2024 roku, w sprawie budowy przyłącza gazowego, 
uruchomienia dodatkowej linii MZK i budowy sklepu osiedlowego – uprzejmie wyjaśniam, 
co następuje: 

Budowa przyłącza gazowego: 
W przypadku nieruchomości położonych przy ul. Sobieskiego 16a-16i, współwłaścicielem 
budynków i gruntu jest Gmina Miasto Skierniewice wraz z osobami prywatnymi. W takiej 
sytuacji mieszkańcy lub wspólnota powinni wystąpić do stosownego operatora systemu 
dystrybucyjnego gazu z wnioskiem o przyłączenie do sieci gazowej. Następnie operator 
zwraca się do Prezydenta Miasta Skierniewice z wnioskiem o wyrażenie zgody na lokalizację 
inwestycji oraz ustanowienie służebności przesyłu. Przy czym mieszkańcy będą musieli 
wyrazić zgodę indywidualnie lub poprzez stosowne uchwały wspólnot mieszkaniowych na 
lokalizację inwestycji i ustanowienie służebności przesyłu. Natomiast w przypadku 
budynków położonych przy ul. Sobieskiego 16j oraz 16k, mieszkańcy powinni napisać 
stosowny wniosek wraz z uzasadnieniem do Prezydenta Miasta Skierniewice. 

Uruchomienie dodatkowej linii MZK: 
W celu  poprawy sytuacji komunikacyjnej skierniewiczan zamieszkałych w tym rejonie 
Miasta, Spółka Miejski Zakład Komunikacji wprowadziła zmiany w rozkładzie jazdy, 
polegające na przesunięciu o 10 min. odjazdu porannego kursu autobusu linii nr 1                                   
z przystanku Jana III Sobieskiego (mleczarnia) z godziny 7:11 na godzinę 7:21. Zmiany te 
będą obowiązywały od połowy miesiąca kwietnia 2024 r. Ponadto Spółka na podstawie ilości 
podróżnych oceni możliwość wprowadzenia kolejnych korekt w rozkładzie jazdy autobusów 
linii nr 1 i nr 3 z przystanku Jana III Sobieskiego (mleczarnia). Rozważane jest również 
dodanie dodatkowych kursów linii nr 1 i nr 3, a także ewentualne utworzenie dodatkowej linii 
autobusowej. Docelowe propozycje zmian w kursowaniu autobusów MZK zostaną 
opracowane do końca II kwartału br., po uprzedniej analizie opartej na ilości podróżnych 
korzystających z komunikacji zbiorowej (przystanek Jana III Sobieskiego – mleczarnia). 

Budowa sklepu osiedlowego: 
Jeśli chodzi o „zorganizowanie sklepu osiedlowego z artykułami pierwszej potrzeby” 
wyjaśniam, iż Miasto nie zajmuje się organizacją handlu w jakiejkolwiek formie. Zarówno 
organy uchwałodawcze jak i wykonawcze jst nie posiadają w tym zakresie żadnych 
kompetencji, Jednocześnie chciałbym Pani Radnej zwrócić uwagę na fakt, iż zadania 
samorządu zostały szczegółowo określone w obowiązujących w tym zakresie aktach 
prawnych: zadania gminy - w ustawie o samorządzie gminnym, a zadania powiatu                                        
- w ustawie o samorządzie powiatowym. 
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